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Lidköping

Protokoll vid styrelsemöte torsdag 2 december 2021 kl.9.30-12.00

Närvarande:
Lennart Isaksson
Svante Johnsson
Lisbeth Jansson
Reinhold Svensson
Inger Ullmarker 
Nils Fredell (video)

1. Mötets öppnande 
 Ordförande öppnar mötet och hälsar deltagarna välkomna.

2. Godkännande av dagordning
 Dagordningen godkänns.

3. Föregående protokoll
Styrelsen går igenom och godkänner föregående protokoll.

4.   Ekonomi
Lennart går igenom resultatrapporten.

- Uppföljning av avgiftsinbetalningar
1047 medlemmar idag. Det har flutit in en hel del från nya medlemmar under 
hösten.

- Ekonomiskt läge i förhållande till budget.
Ekonomin har stärkts för 2021 då vi tvingats ställa in grötfesten. Hyran för 
Wennerbergsgården har fastställts enligt avtal för 2022.

- Ersättning styrelse
Ersättningen har betalats ut.

-”Bättre ekonomi på äldre dagar”.
Lennart har varit med på ett möte om detta projektet som ska bedrivas som 
studiecirklar. Beslutades att gå ut med inbjudan till cirklar efter årsskiftet. Lennart
kommer attleda cirklarna

5.   Konferenser och möten-inbjudningar och rapporter
- Medlemsmötet i november
Ca 65 personer deltog och många frågor ställdes till kommunpolisen som hade ett 
trevligt föredrag.

KPR
Inger har nu deltagit vid ett par tillfällen i KPR inom Lidköpings kommun och 
konstaterar att det behövs någon annan person som deltar från SPF då det behövs 
mer detaljkunskaper om just Lidköping. Inger skriver en blänkare om detta för att 
se vika som kan vara intresserade. Betonades att kopplingen till styrelsen är 
viktig.
Ingers enkät till nya medlemmar gav fyra svar varvid ett par nya idéer kom fram. 
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6.  PR, annonser, hemsida -mm
- Facebook och Instagram
Tas upp på nästa möte då Thomas återkommer.

- Hemsidan
Svante rapporterade att hemsidan har blivit enklare att hantera

- Media och rapportering
Konstaterades att kontakten med media är en viktig bit. Ansvaret för detta 
diskuterades men inget beslut togs.

7. Rekrytering och återvärvning
-Strategi och planering
Av tidsskäl flyttas punkten till mötet i januari

8. Våra aktiviteter
- Grötfesten ställs in pga smittoläget och restriktioner 

-Månadsmöte den16 december
Jultallrik 200:- innebärande viss subvention. Lisbeth ordnar med Lucia och 
annons under föreningsklubban. Svante lägger ut mail. OBS, upplys om ev 
allergier. Anmälan till Inger.

-Mattcurling är igång igen.

- Medlemsmöten under våren 2022, fastställande av datum
 
-20 januari Inger kontaktar Svante Kilander (fd diplomat) intressant föredrag.
-24 februari. Årsstämma. Inger kontaktar Thomas om lokal och Henrik Strömberg
från Scotts orkester för underhållning.
-17 mars
-21 april
-19 maj

-Julblomma
Reinhold tar fram adressetiketter till Lennart.
 
9. Övriga rapporter
-Resekommittén
Inger kontaktar Johnny Thim angående eventuellt möte med reseberättelse och 
vinprovning.

-Valkommittén
Inger redogjorde för kontakter med kommittén. Diskuterades kassörsfrågan

10. Övriga frågor
-Vänmedlemmar.
Enligt de nya stadgarna får varje förening bestämma hur man vill göra med 
vänmedlemskap. Beslutades att inga ändringar görs.

11. Nästa styrelsemöte

Torsdagen 13/1 - 2022 kl.9.30 – 12.00 i Wennerbergsgården
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Vid protokollet             Justeras

Reinhold Svensson                              Inger Ullmarker
                             Ordförande
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